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kuryr 11. května 2023

Jindřich Kulhavý: Otevřeně začínají mluvit o
vyvlastňování
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Nastolení NWO, neboli Nového světového pořádku, řádu, sebou
nese několik průvodních znaků. Je třeba si uvědomit, že mezi ně
patří nástup totální kontroly, jehož součástí jsou digitalizace, nové
osobní doklady, moderní, a především všudypřítomné špiclovací
zařízení, která se tváří jako vynikající průvodci lidským životem
(mobilní telefony, kamery, platební karty). Dalším krokem je
postupné ožebračování každého z nás. No a covidovou hysterií si
samozvaní vládci planety vyzkoušeli poslušnost davů a výrobou
pochybných a nezdravých potravin zase testují, co lidstvo vydrží a
kolik je ještě schopno podstoupit. Jak dalece lze do něj dostat to, co
tvůrci NWO dokážou vyrobit. Navíc závadné ,,lahůdky“ klidně označí
(např. žábou kdesi v rohu) a zjišťují, nakolik jsou lidé ochotni hledat
jiné zdroje potravin či akceptují li i toto zvěrstvo.

  Většina toho, pod čím najdete podpis Billa a Melindy Gatesových,
kteří investují snad do všeho, co je pro lidstvo škodlivé, je
varováním. Jestliže se Gates snaží být velkovýrobcem potravin,
přičemž vše je z geneticky upravených produktů, podporuje výrobu
tištěného masa či přimíchávání hmyzu do pokrmů, zároveň stojí za
organizacemi prosazujícími jakousi vymyšlenou produkci ,,šmakulád“
z udržitelných zdrojů, musíme být ve střehu při každém nákupu.
Takový Lidl už má polovinu svého zboží ožabičkováno a láká
především jen na příznivé ceny. Přejeme dobrou chuť. Oproti tomu
stojí další záležitost. Všeobecně se ví, že konopí má obrovské
možnosti v oblasti ochrany lidského zdraví. Což se stalo dávno
trnem v oku politiků a Big Pharmy. I u nás je zakázáno prodávat
produkty z konopí s obsahem THC. Nyní bude omezení rozšířeno i o
další a dosud povolené CBD. Ve finále zakážou vše. Přitom je
konopí užitečné snad ve všech možných směrech s výjimkou jeho
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inhalace. Tento problém je však jistě řešitelný a všechna ostatní
pozitiva stojí za zamyšlení, proč se proti marihuaně tak bojuje.
Geneticky upravené plodiny jsou podstatně škodlivější než joint.

O dopadu změn v bankovním sektoru na lidstvo jsme psali
mnohokrát a opakovali bychom se. Platební terminály, karty klasické
i v telefonech, bankomaty a rušení hotovosti není ničím jiným než
přiblížením se totální kontrole občanů. O důsledcích jsme informovali
vícekrát, přesto absolutní většina lidí už není schopna nosit v
peněžence ani pár drobných a u mladší generace se hotové peníze
staly nepotřebnými. V další etapě vývoje už nebudou schopni
pochopit výhody hotovosti a až jim začnou omezovat možnosti
plateb, výběrů a ukládání peněz, budou se divit. Ke kontrole přispějí i
nové osobní doklady, jejichž výměna má náš stát přijít na šílených 50
miliard. Už nyní jsou v nich uloženy snad i protiprávně otisky prstů a
další údaje, což z každého z nás dělá potencionálního podezřelého z
trestných činů. Přibydou nové identifikační znaky a opět to umožní
ovlivnit místo výskytu každého jednotlivce či ho snadněji lokalizovat.
A to jsou v záloze podkožní čipy. Ptáme se, proč to asi elity nutně
potřebují?

Veřejně se společnost začíná připravovat na chudnutí. CO2 je jen
nástroj k tomu nyní určený. Na uhlík se tak postupně daří napasovat
různé daně a poplatky, jejichž výnos má elitám financovat jejich
luxusní život, zároveň přispívá k ožebračování obyvatelstva a dojde
to až k vyvlastnění našich domovů, později možná automobilů a
výrobních prostředků. Nemáte na poplatky a daně, třeba za plyn,
elektřinu, nemovitost, dobrá. Necháme vás žít, ovšem v našem.
Seberou nám tedy domy, na které jsme velkou část života dřeli,
vysnili si je a obětovali mnohé proto, abychom je postavili. Nyní se
stávají objektem zájmu elit. Zatím nás testují zvyšováním cen energií
a daní z nemovitosti. Ne, za to nemůže Putin, to je dlouhodobý plán
a jak už víme, komunistům znárodnění, které je de facto stejným
krokem, nic v jeho provedení nezabránilo. Zpupné poslali do
uranových dolů či kamenných lomů, ostatní sdružili např. v JZD a
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užívali si plodů tohoto počinu. O vyvlastňování již nehovoří jen
média, ekonomové a bankéři, politikům tato hudba zní sladce a těší
se na to, až budou připravovat systém, který navýší jejich moc a
lidem vezme další ze základních potřeb a práv.

Nelze však počítat se zájmem politiků a ostatních jen o naše
nemovitosti, následovat mohou výrobní prostředky ve firmách,
jakékoliv automobily a nakonec vše, co má nějakou cen. Například
drahé kovy a kameny mohou začít podléhat určité registraci a
obchod s nimi regulacím. Zní to šíleně, ale kolik takových věcí už je
uváděno do provozu? Vývoj společnosti spěje k znárodňování. Opět
budeme bránit své majetky se zbraní či jinými nástroji v ruce, vrátíme
se k trestům nucenými pracemi v prostředí, v němž budeme brzy
umírat a ve strachu z proliberální inkvizice ohneme hřbety? Nebo se
konečně vzepřeme a subjekty typu vládnoucí Pětikoalice vyženeme
z postů, na nichž se utváří budoucnost? Je minutu po dvanácté.
Hrstka neskutečných parchantů nemůže přeci ovládat celý svět.

Jindřich Kulhavý

______________________
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